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SAU alm. del Svar på Spørgsmål 127
Offentligt



Side 2

Spørgsmål: 

Ministeren bedes oplyse, hvilke oplysninger og overvejelser den 'dækningsrækkefølge', som 
der henvises til i 'Handleplan på inddrivelsesområdet' er lavet på baggrund af samt oplyse, i 
hvilken rækkefølge de forskellige restancer indgår i dækningsrækkefølgen.

Svar: 

Den planlagte ændring af dækningsrækkefølgen har alene til formål ”styrke” inddrivelsen 
af underholdsbidragsrestancer, der gennem de sidste år har været støt stigende. Der er såle-
des alene tale om, at bidrag rykkes op i dækningsrækkefølgen og dækkes forud for skatte-
krav. Der er tale om en fremrykning af en allerede vedtaget lovgivning i Folketinget, hvor-
efter det i forbindelse med idriftsættelse af EFI er besluttet, at rykke underholdsbidrag op i 
dækningsrækkefølgen. 


